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Betreft: Raadsvoorstel Aanpassing Verordening Rekenkamer 
Maastricht 
 

Geacht college, 

Op dinsdag 20 februari a.s. staat in Domein Algemene Zaken het raadsvoorstel Aanpassen 

Verordening Rekenkamer Maastricht op de agenda. Voorafgaand heeft de fractie van de PvdA 

Maastricht een aantal technische vragen, die zowel schriftelijk als mondeling (tijdens de behandeling)  

beantwoord kunnen worden. 

 

1. De wijziging van artikel 2.2 ziet toe op het aantal leden. Waarom deze wijziging? Op wiens 

advies/wens is dit gebeurd? Kan de Rekenkamer haar werk wel doen met 3 leden? En 

waarom een maximum van 5 aanhouden? Deze wijziging verdient echt meer toelichting, daar  het 

aantal toch ook zeer relevant is voor de hoeveelheid onderzoeken die jaarlijks kan 

plaatsvinden? 

 

2. De Commissie B&V is het eerste aanspreekpunt voor de Rekenkamer (zie artikel 10).  

Wordt er alleen gesproken met de Rekenkamer in (reguliere) vergaderingen van de Commissie B&V  

of vinden ook andere overleggen plaats? Zoals bijvoorbeeld tussen de voorzitters en 

secretarissen van beide gremia of n.a.v. hetgeen nu nieuw in artikel 11 lid 3 is vastgelegd met  een 

afvaardiging van Commissie B&V? 

 

3. Artikel 13.4 is gewijzigd: leden van de Rekenkamer ontvangen voor hun werkzaamheden een  

vast bedrag per maand voor de ‘algemene werkzaamheden’. Welke andere dan ‘algemene’  

werkzaamheden zijn er? En welke vergoeding staat hier dan tegenover? Hoe worden de 

onderzoeksbudgetten vastgesteld? 

 

4. Hoeveel kosten heeft de Rekenkamer de afgelopen twee jaar gemaakt? We bedoelen dan niet alleen 

de kosten zoals beschreven in het jaarverslag (2022 en 2021) maar ook de  toelages aan de leden van 

de Rekenkamer. 

 



 
 
 

 
 
5. Wat betekent deze voorgestelde wijziging voor de budgetten en toelages in 2024? 

 

6. Hoe worden de onderzoekskosten van de Rekenkamer berekend? Geldt er een uurprijs, en kan deze 

verschillen per onderzoek? 

 

7. Wat is het vast bedrag per lid van de Rekenkamer? Wordt dit bedrag per lid hoger als er minder leden 

in de Rekenkamer zitten? Wie stelt het vaste bedrag voor? 

 

8. N.a.v. de wijziging van artikel 14: het samenspel tussen Rekenkamer, raad en de Commissie B&V 

wordt geëvalueerd in een vorm die bepaald wordt door de rekenkamer en de  Commissie B&V. Hoe 

kan de raad hierin een rol krijgen? 

 

9. De wijziging van artikel 14 levert een aantal onduidelijkheden op: wordt er bewust gekozen om een 

‘altijd mogelijk te plannen’ evaluatie nu wijzigt naar eenmaal per 4 jaar? Waarom is  dit? Wat nu als 

ofwel de Raad, ofwel de Rekenkamer, ofwel Commissie B&V behoefte heeft  aan tussentijds 

evalueren? 

 

10. Wat betekent een rekenkamerbrief nu precies? Wat is de status van zo’n brief? Waarom is er niks 

opgenomen in de verordening over de ‘rekenkamerproducten’, waarover wel in het  Reglement van 

Orde van de Rekenkamer wordt gesproken? 

 

Met vriendelijke groet,  

Maren Slangen 

PvdA Maastricht 

 

 

Antwoord:  
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Behandeld door gemeente Maastricht/  

 


